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Protokoll fört vid ordinarie styrelsemöte hemma hos Mona Wilsson med SPF 

Seniorerna Häggen 12 juni 2017. 

Närvarande: Mona Wilsson, Karin Mattsson, Karin Burman, Vivianne Edelsvärd Öberg, Lena 

Esbjörnsson, Lars Hallberg, Gun Lindkvist. 

Frånvarande: Jan Lundquist 

 

 

§ 84 Ordförande Mona Wilsson öppnar mötet och hälsar alla välkomna.  

 

§ 85 Att jämte ordförande justera dagens protokoll väljs Lena Esbjörnsson. 

 

§ 86 Styrelsen fastställer dagordningen.  

 

§ 87 Föregående protokoll  

a) Styrelsen diskuterar Piteå kommuns beslut att börja ta betalt för Samvarons lokaler 

fr.o.m. hösten. Styrelsen ger Vivianne, Lars och Lena i uppdrag att uppvakta 

kommunen i frågan och då efterlysa en konsekvensbeskrivning på vad som händer 

med människor som inte kan delta längre pga. för dyra kostnader. Styrelsen är djupt 

oroad över detta. Vi tar upp detta på första medlemsmötet till hösten. 

Protokollet läggs till handlingarna. 

§ 88 Budget och medlemsutveckling 

Kassören Karin Burman redovisar resultatrapport och balansrapport per 31/5 2017. Vi håller oss 

inom årets budgetram. Kassören konstaterar att Piteå kommuns bidrag inte inkommit ännu. Vi 

har 803 medlemmar enligt vårt register. Av dessa har 48 inte betalat ännu. En påminnelse har gått 

ut centralt. I augusti måste vi ringa till de som inte betalat.  



Styrelsen beslutar att inbjuda Ove Lindblom till styrelsemötet i augusti och då diskutera frågor 

kring medlemsregistret och hur vi löser  detta ansvar i framtiden. Styrelsen beslutar också att 

inbjuda reseansvariga Barbro och Mona till nästa styrelsemöte.  

 

§ 89 Aktuellt från förbund och distrikt 

Mona rapporterar från LPR och dess uppdrag: Framtidens hälso- och sjukvård. Det blir en 

temadag för LPR i oktober kring detta. Mona gör en sammanställning till styrelsemötet i augusti 

med rubriken: Vad vill vi ska hända kring detta? 

a) Vi har fått en inbjudan att skicka representant till testgrupp för utveckling av 

datorskärmens användarvänlighet. Ett forskningsprojekt kallat Health-Cloud. En 

representant från SPF Seniorerna Rönnen deltar från Piteå. Styrelsen beslutar att inte 

skicka någon ytterligare. 

b) Ingela Johansson från distriktsstyrelsen är numera ansvarig för utbildningar inom SPF 

Seniorerna Norrbotten. Till utbildning 6/9 2017 bör föreningens valberedning vara en 

prioriterad grupp. Styrelsen förordar att Mona Lindblom ansvarar för denna utbildning. 

Ytterligare utbildningserbjudanden kommer senare. Distriktsstyrelsen nuvarande lokaler 

belägna i Vuxenskolan Luleå kommer att upphöra p.g.a. utrymmesbrist efter deras flytt.  

Ny hörselansvarig i distriktet är Siri Åström, Boden.  

§ 90 Rapporter från månadsmöte i maj 

a) Musikcaféet med Morgan Stenberg 10 maj var välbesökt och trevligt. Frågorna var på en 

lagom nivå och allmänbildande. Detta bör vi genomföra fler gånger. 

b) Till medlemsmötet 24 maj kom mycket folk. Maten (kycklinggryta med ris) var jättegod 

enligt många medlemmar. Mannekängerna var duktiga och visade fina kläder.  

§ 91 Planering kommande program 

a) Resa i Pitebygden. Deltagarantalet är ännu lågt men vi avser att genomföra resan ändå 

om ekonomin möjliggör detta. Vi får anpassa buss efter antalet deltagare. Viktigt att de 

som är hemma i Piteå under sommaren får möjlighet till rekreation. 

b) Resa till Kiruna. Deltagarantalet är ännu lågt men vi hoppas på många anmälningar nu 

när höstprogrammet skickas ut. 

c) Höstupptakten blir en Kyrkogårdsvandring i Piteå C. Alla fakta finns i programmet. 

Ciceron och berättare: Jan Lundqvist. Begränsat antal deltagare max 25-30st. Anmälan till 

Jan Lundquist tel. 070- 628 96 15. Styrelsen deltar utöver detta antal. Fika på 

Kvartersbageriet. 

§ 92 Övriga frågor  

Styrelsen diskuterar behov av egna lokaler och konstaterar att inga sådana behov finns. 

§ 93 Nästa styrelsemöte blir 14 augusti 2017 kl.13.00 på Medborgarskolan. Lena ansvarar för 

fika. 



§ 94 Dagens ordförande Mona Wilsson tackar styrelsen för visat intresse, tackar för vårens arbete 

och önskar styrelsen trevlig sommar. Mötet avslutas. 

Efter styrelsemötet gör styrelsen paketering av utskick och enkät. Arbetet genomförs och 

allt skickas ut samma dag. 

Piteå 12 juni  2017 

………………………….   ……………………… 

Gun Lindkvist   Mona Wilsson 

Sekreterare    Ordförande 

…………………………. 

Lena Esbjörnsson 

Justerare 

 

 

 


